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Verslag van de informatieve commissie II, gehouden op dinsdag 20 september 2022 om 19.30 uur in 
het Koetshuis van Boom en Bosch te Breukelen. 
 
Aanwezig 
Voorzitter Lukas Burgering 
Raadsadviseur AnneMarie Hiemstra 
 
De leden 
Lokaal Liberaal Ronald van Liempdt, Suzanne Kox (1-3) 
D66 Lisanne Peelen, Rens Ulijn (4, 5) 
VVD Rick Nederend en Babet de Vries 
GroenLinks Marja van Gaalen, Mariet Brandts 
CDA Sarah van Lindeberg-Hes 
Streekbelangen        Marieke Vis-Versloot en Jan van Sligtenhorst 
PvdA Sophia Jeddaoui 
ChristenUnie-SGP Ike Roetman, Victor van Dijk (4, 5) 
Samen Stichtse Vecht Primla Jaipal  
BVNL Edwin Marinus 
Het Vechtse Verbond Raymond Fiscalini 
SP Tineke de Vries 
 
Burgemeester en Wethouders 
Karin van Vliet, Dick Polman, Frank van Liempdt en Ap Reinders 
 
Tevens aanwezig 
Aalco van der Veen, Ilse Avontuur, Else Boss, Sosja Rooijmans, Jacqueline Schmitz, Gerrit-Jan 
Leunenberg en Gerard Olthof 
   
 
1. Opening 

De voorzitter opent de commissievergadering en heet de belangstellenden, sprekers, 
wethouders en commissieleden welkom.  
 

2. Vaststellen van de agenda 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Ontmoetingslocaties voor ouderen 
Wethouder Karin van Vliet licht toe dat Aalco van der Veen in opdracht van de gemeente met 
een onderzoek is gestart. 
 
Aalco van der Veen stelt zich voor. Hij doet onderzoek naar de nut, noodzaak en 
(on)mogelijkheden van ontmoetingslocaties in Maarssen-dorp, Maarsenbroek en Breukelen. Het 
resultaat zal een aantal scenario’s zijn, met een advies over de haalbaarheid. Hij is in de eerste 
week van september begonnen met het voeren van gesprekken. Er is veel kritiek en er spelen 
veel emoties. De huidige groepen voelen zich tekort gedaan. 
 
De achtergrond van de casus betreft een raadsbesluit van 13 juli 2021. Hierin zijn 
bezuinigingsvoorstellen gedaan, die vervolgens via het subsidievoorstel zijn ingevuld. Hij geeft 
aan dat het proces niet goed gelopen is. Het lijkt een bot bezuinigingstraject in plaats van een 
transformatieproces.  
 
De vergrijzing is een hele grote uitdaging. Nu al, en in de toekomst helemaal. Ruimte voor 
ontmoeting is belangrijk, maar de nieuwe generatie senioren heeft andere behoeften dan de 
huidige generatie ouderen en vraagt om een andere benadering en vorm. De wijk vormt daarbij 
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de basis, samenwerking tussen organisaties is op alle fronten nodig. De gemeente heeft daar 
een regierol bij. De oplossing zal niet makkelijk zijn. Hoeveel tijd, geld en regie wil je ergens 
instoppen? Hij is nog volop bezig met het onderzoek, maar denkt aan twee sporen: comfort 
zoeken voor de huidige groepen en verdere richtingen onderzoeken bij samenwerking voor 
ontmoeting.  
 
De commissieleden stellen verschillende vragen, aan zowel de onderzoeker als de wethouder. 
De samenvatting van enkele antwoorden: 
- Naar verwachting is het onderzoek half november gereed. Dan wordt er een nieuw plan 

gemaakt voor het nieuwe jaar.  
- Er worden geen mensen ‘uitgeknikkerd’ op 1 januari. De vraag of er specifieke locaties open 

kunnen blijven is nu nog niet te beantwoorden. Wellicht dat men van een andere tijdelijke 
locatie gebruik kan maken. Maar eerst moeten we de scenario’s afwachten. 

- De wethouder geeft aan dat de gemeente beter met de Stichting Welzijn had moeten 
communiceren over het raadsvoorstel. 

- De wethouder kan nog geen antwoord geven op de vraag of de uitkomsten van het 
onderzoek opgenomen worden in het gebiedsgericht werken. 
 

De voorzitter concludeert dat het agendapunt waarschijnlijk later dit jaar opnieuw naar een commissie 
toe komt. Hij schorst de vergadering voor vijf minuten. 
 
4. Integraal beleidskader Sociaal Domein en stand van zaken TIM SV 
De voorzitter geeft aan dat dit agendapunt in twee delen is gesplitst. Eerst wordt de stand van zaken 
TIM behandeld, vanwege de actualiteit.  
 
Stand van zaken TIM SV 
Wethouder Polman verteld dat hij vorige week een RIB heeft gestuurd. Hij geeft aan dat na het 
binnenkomen van het signaal dat er ernstige tekorten bij TIM SV dreigen, er direct contact is gezocht. 
Hij snapt dat er veel zorgen en vragen zijn. Die zijn er ook bij het college en bij hem. Daarom wordt  
een onafhankelijk onderzoek gestart. Daarbij wordt gekeken wat er precies aan de hand is, hoe dit 
kon gebeuren en wordt er naar oplossingen gezocht. Samen met de stichting Timon wordt een 
onderzoeksopdracht gegeven aan een onafhankelijke partij. Het streven is dat het onderzoek aan het 
einde van het jaar klaar moet zijn. Op basis van de conclusies kijkt het college hoe verder en naar 
sturing en monitoring. De continuering van de zorg aan de inwoners is een belangrijk uitgangspunt.  
 
Vanuit de commissie zijn er vragen aan de wethouder. Een samenvatting van de antwoorden: 

- Het onderzoek moet uitwijzen op wiens bordje de tekorten terecht komen. 
- De wethouder kan geen uitspraak doen over hoe groot het tekort exact zal zijn of waar het 

door komt. Het betreft een prognose vanuit TIM SV, daar zit van alles in. 
- Hoe gaat het vanaf nu? Uitgangspunt is de zorg op peil te houden. Er is overleg met Timon 

over kosten beheersende maatregelen en continue contact over de cijfers. 
- Vanuit de commissie wordt aangegeven dat de melding via een RIB niet in goede aarde is 

gevallen. Waarom niet meteen een spoedoverleg met de commissie of raad? 
 

 Toezegging wethouder Polman: hij komt op korte termijn terug op het verzoek of de raad 
meegenomen kan worden bij de opdracht voor het onderzoek en input kan geven. 

 
Integraal beleidskader Sociaal Domein (IBK) 
Beleidsadviseur Ilse Avontuur neemt de commissie mee bij de uitwerking IBK (integraal beleidskader 
sociaal domein). Het IBK is uitgewerkt in een uitvoeringsagenda op niveau van een doelenboom met 
richtinggevende activiteiten. Daarbij is de leefwereld van de inwoner het leidend principe. Het is ook 
de basis voor de opzet van de beleidsbegroting. In kader van project ‘toekomstgericht begroten’ 
worden de 14 subdoelen samen met de raad uitgewerkt naar effectindicatoren. 
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De 4 hoofddoelen zijn:  
- Voorkomen is beter; 
- Samen redzaam en verdraagzaam; 
- Iedereen doet mee 
- Thuis en dichtbij. 

Deze punten zijn verder uitgewerkt in een hoofddoel met subdoelen. Het overzicht is te vinden als 
bijlage bij het agendapunt. In 2024 wordt het IBK geëvalueerd. Er zijn veel actualiteiten van invloed, 
zoals corona, de oorlog in Oekraïne, de energiecrises, de huizenmarkt en de werkgelegenheid. 
 
Er is gelegenheid tot het stellen van vragen vanuit de commissie. Een samenvatting van de 
antwoorden: 

- Complimenten voor de heldere vormgeving.  
- Er is een veelheid van partners betrokken bij de uitvoering. Daarbij heeft de gemeente een 

regiefunctie. Dit wordt op verschillende manieren vormgegeven. Voor wonen, zorg en 
welzijn is bijvoorbeeld een kernteam samengesteld om de uitvoering te volgen. 

 
De voorzitter schuift vanwege de tijd het onderdeel WMO-ontwikkelingen door naar een volgende 
informatieve commissie. De situatie rondom TIM komt t.z.t. terug in een commissie. Hij schorst de 
vergadering voor 5 minuten.   
 
5. Stand van zaken huisvesting asielzoekers/ statushouders en arbeidsmigranten 
De fractie van SSV heeft gevraagd om inzicht in de problematiek van de opvang asielzoekers in 
samenhang met de huisvesting van statushouders en woonruimte voor arbeidsmigranten. Men wil 
daarover het gesprek aangaan en naar creatieve oplossingen zoeken. De voorzitter geeft aan dat dit 
een informatieve commissie is, en het nu allereerst om informatie gaat. Er is geen ruimte voor debat. 
 
Wethouder Frank van Liempdt geeft aan dat het college gekozen heeft voor een verdeling van 70% 
van de sociale huurwoningen voor de inwoners en maximaal 30% voor bijzondere doelgroepen 
(waaronder statushouders). 
 
Jacqueline Schmitz, beleidsadviseur volkshuisvesting licht de stand van zaken toe en geeft de feiten 
en cijfers. De presentatie is bij het agendapunt toegevoegd.  

- Huisvesting statushouders: de taakstelling is hoog. De achterstand wordt ingelopen. Het 
interbestuurlijk toezicht is afgeschaald van trede 3 naar trede 2. Er is een PvA aanpak 
huisvesting statushouders gemaakt met 7 actiepunten: 

o Ketenpartner overleg heropstarten; 
o Regionale tussenvoorziening; 
o Leegstaand maatschappelijk vastgoed inzetten; 
o Bij nieuwbouwplannen en transformatie huisvesting bijzondere doelgroepen 

incalculeren; 
o Bovenlokale matching (grote gezinnen ipv 1-persoons huishoudens); 
o Locatie voor flexibele tijdelijke woonunits onderzoeken (met mogelijkheid tot 

subsidie); 
o Hotel- en accommodatieregeling benutten. 

- Huisvesting arbeidsmigranten: er zijn gemiddeld 1200 arbeidsmigranten in SV. Het aantal 
wisselt per maand. Daarvan werkt 60% binnen de gemeente. Het college is bereid te kijken 
naar versoepeling van de regelgeving, zodat de werkgever op het eigen terrein woonruimte 
kan aanbieden. De gemeente zoekt ook samenwerking met uitzendbureaus die werken met 
arbeidsmigranten. We willen juist dat er initiatieven vanuit de markt komen. En ook graag 
samenwerken met de regio. 

 
Gerrit-Jan Leunenberg licht de stand van zaken toe rondom de opvang Oekraïense ontheemden: 

- Eind augustus werden er 289 Oekraïners opgevangen in Stichtse Vecht. Aantal fluctueert per 
dag. Daarvan zijn er 108 in gemeentelijke opvanglocaties, rest in gastgezinnen.  
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- Verwachting is dat de komende maanden de opvang -vanwege de lange duur- gaat klemmen 
bij de gastlocaties. 

- Vanaf het begin van de crisis is er een beleidsteam en operationeel team opgetuigd binnen 
de gemeente. Taakomschrijving: binnen de mogelijkheden zorgdragen voor efficiënte 
opvang van de Oekraïense ontheemden in samenspraak met de (welzijns)organisaties. 

- Voor de opvanglocaties wordt gewerkt met wegingsfactoren: kleinschalig, nabij relevante 
voorzieningen, veiligheid en tijdsduur beschikbaarheid locaties (wringt vanwege de veel 
langere termijn dan verwacht). 

- Er zijn verschillende gemeentelijke opvanglocaties (locaties gehuurd van derden): 
Raadhuislaan Vreeland, Doornburgh Maarssen, Binnenweg Loenersloot, Planetenbaan 
(grootste locatie), Nijenrode. Er zijn nog zo’n 45 plekken beschikbaar. En er komen hopelijk 
nog 50 bij in oktober/ november. Dan zijn er zo’n 200 gemeentelijke opvangplekken.  

 
Er is ruimte voor vragen. Een samenvatting van de antwoorden: 

- Er worden voornamelijk vrouwen met kinderen opgevangen. Alle kinderen die de 
schoolgaande leeftijd hebben kunnen naar school. Daar is een speciale regeling voor. 

- Bij de huisvesting van statushouders zijn geen voorwaarden gesteld. Wel geeft SV de 
voorkeur aan voor gezinnen. 

- Bij de locatie Planetenbaan is de verwachting dat de beschikbare plekken binnenkort ook 
gevuld worden door Oekraïners. Een andere categorie vluchtelingen met zelfde 
gezingssituatie zou ook kunnen, maar bij grote groep vrouwen en kinderen moet je geen 
alleenstaande mannen plaatsen.  

- Statushouders uitbesteden binnen de regio: in Vijfherenlanden komen 35 plekken 
beschikbaar. Daar hebben meerdere gemeenten interesse voor. Gesprekken dat er wellicht 
10 mensen naar toe kunnen, die daar ook kunnen blijven. 

- De toezichtbrieven vanuit de Provincie zijn openbaar en in te zien. 
- De kans dat de taakstelling verzwaard wordt is heel groot. Ook dan blijft de gemeente 

vasthouden aan max 30% woningtoewijzing. 70% wordt en blijft regulier toegewezen. 
- De aanleiding voor deze commissie was een motie rondom de situatie in ter Apel. 

Burgemeester Reinders licht toe dat SV nu niet kijkt naar (crisis)noodopvang. Het COA doet 
onderzoek naar een tweede aanmeldcentrum. SV moet zicht richten op de versnelling van 
huisvesting voor statushouders.  

 
6. Sluiting 
De voorzitter dankt de kijkers thuis, belangstellenden, sprekers, wethouders en de commissieleden 
en sluit de vergadering om 22:30 uur. 
 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
 
AMH 
21-9-2022 
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